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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 9. juli 2008 

(Alm. del - spørgsmål nr. 386-388) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 388: 

  

”Vil ministeren oplyse, om ministeren anser de nuværende manglende regler for 

garnfiskeri i ferskvand som værende tilstrækkelige til at sikre bæredygtige bestande af 

de for økosystemet så vigtige rovfisk?” 

  

Svar: 

  

./. Jeg henviser til vedlagte notat udarbejdet af Fiskeridirektoratet med en biologisk 

vurdering fra Danmarks Tekniske Universitet (DTU Aqua), omkring effekten af 

garnfiskeri i danske søer. Det fremgår bl.a. heraf, at DTU Aqua, vurderer, at de 

nugældende regler for garnfiskeri generelt fungerer efter hensigten, også med hensyn til 

den frivillige selvforvaltning, der er nødvendig for et bæredygtigt fiskeri i ferskvand. 
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                                                                                 /Lars B.F. Poulsen 

 

 

 

 


